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1. VRAGEN VAN DE LEDEN EN ANTWOORDEN
VAN DE REGERING.

A. Vragen waarop werd geantwoord binnen de
reglementaire termijn (R.v.O. art. 51, nrs. 2 en
3).

MINISTER VAN JUSTITIE

Vraag nr. 1
van 5 juni 1980
van de heer VALKENIERS

Correctionele rechtbank te Brugge - Taalgebruik

Waarom spreken Brugse rechters van de correctio-
nele rechtbank nog vaak, tegen de wet in, zo graag
Frans tijdens openbare zittingen ?
Hoe gaat de geachte Minister een einde stellen aan
deze onwettelijke toestand ?

Antwoord

Het is onmogelijk de vraag van het geachte lid te
beantwoorden, daar de omstandigheden waarin de
rechters Frans hebben gesproken niet zijn opgege-
ven.
In de wet op het taalgebruik in gerechtszaken vindt
men immers bepalingen waarbij het aan de rechters is
toegestaan een andere taal te gebruiken dan die van
de rechtspleging (zie art. 31 en 32 van deze wet).

MINISTER VAN DE VLAAMSE GEMEENSCHAP
(R. De Backer-Van Ocken)

Vraag nr. 133
van 4 juni 1980
van de heer H. SUYKERBUYK

Sportfunctionarissen - Weddetoelagen

In 1979 zouden 31 sportfunctionarissen in 28 ge-
meenten met een weddetoelage vanwege uw depar-
tement bedacht zijn.
Mag ik op de volgende vragen een antwoord beko-
men ?
1. Hoeveel percent weddetoelage wordt per geval

verleend ?
2. Over welke gemeenten gaat het ?
3. Aan welke voorwaarden voldoet, per geval, de

gemeente en d e  door haar aangestelde sport-
functionaris om de weddetoelage te kunnen ge-
nieten ?

Antwoord

In antwoord op zijn parlementaire vraag nr. 133, heb
ik de eer het geachte lid mede te delen dat gezien de
uitgebreidheid van de te verstrekken informatie het
opzoekingswerk enige tijd in beslag zal nemen.
Het geachte lid zal rechtstreeks antwoord ontvangen,
eens dat de gevraagde gegevens verzameld zijn.

Vraag nr. 138
van 9 juni 1980
van de heer W. SEEUWS

Commissies en werkgroepen bij het departement -
Samenstelling en oprichting

Graag ontving ik van mevrouw de Minister de lijst, de
samenstelling en de eventuele oprichtingsbesluiten
van de bij het departement van Nederlandse Cultuur
bestaande commissies die opgericht werden inge-
volge decreten, koninklijke besluiten en ministeriële
besluiten, ‘alsmede van de commissies en werk-
groepen die werden opgericht bij ministeriële beslis-
sing.

Antwoord

In antwoord op zijn vraag deel ik het geachte lid mee
dat, gezien de uitgebreidheid van de door hem ge-
vraagde inlichtingen het opzoekingswerk enige tijd in
beslag zal nemen.
Het antwoord zal rechtstreeks aan het geachte lid
worden overgemaakt.

MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN

Vraag nr. 8
van 10 juni 1980
van de heer C. DE CLERCQ

Centrale Commissie van de Koninklijke Commissie
van Advies voor Plaatsnaamgeving - Benoeming
van 12 leden

Het koninklijk besluit van 10 februari 1978, genomen
ter uitvoering van het decreet van 28 januari 1977 tot
bescherming van de namen van de openbare wegen
en pleinen, bepaalt dat de Minister van Binnenlandse
Zaken 12 leden van de Centrale Commissie van de
Koninklijke Commissie v a n  A d v i e s  v o o r
Plaatsnaamgeving benoemt.
Ik stel vast dat tot heden toe deze benoemingen niet
zijn geschied.
Graag vernam ik welke datum in uitzicht kan worden
gesteld.

Antwoord

Daar het hier gaat om de uitvoering van een decreet
gestemd door de Nederlandse Cultuurraad, behoort
het antwoorden op deze vraag tot de bevoegdheid
van de Vlaamse Gemeenschap, aan dewelke  de vraag
voor gevolg werd toegestuurd.
Ik moge het geachte lid ook verwijzen naar mijn
antwoord op vraag nr. 7 van 29 mei 1980 van Mevr.
Maes-Vanrobaeys, Senator.
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STAATSSECRETARIS VOOR DE VLAAMSE GE-
MEENSCHAP (P. Akkermans)

Vraag nr. 2
van 5 juni 1980
van de heer J. VALKENIERS

Beschermd kasteel Pelgrims de Bigard te Groot-Bij-
gaarden - Verwerving

Het prachtig en beschermd kasteel van Pelgrims de
Bigard te Groot-Bijgaarden staat te koop ingevolge
een faillissement van de eigenaars.
De Minister van de Vlaamse Gemeenschap, bevoegd
voor Nederlandse Cultuur, ziet geen kans om dit
goed te verwerven ingevolge onvoldoende financiële
middelen.
Ziet de geachte Staatssecretaris geen kans om dit
goed te verwerven binnen het kader van zijn begro-
ting ?

N.B. : Deze vraag werd eveneens gesteld aan de Mi-
nister van Openbare Werken en de Minister
van Landbouw.

Antwoord

De mogelijkheid van aankoop wordt nader onder-
zocht.
Van zohaast  de resultaten van dit onderzoek bekend
zijn, zal ik niet nalaten, het geachte lid hiervan in
kennis te stellen.

B. Vragen waarop werd geantwoord na het verstrij-
ken van de reglementaire termijn (R.v.O. art. 51,
nr. 4)

MINISTER VAN VERKEERSWEZEN

Vraag nr. 19
van 27 mei 1980
van de heer W. KUIJPERS

Stationsgebouw te Tienen - Staat van onderhoud

Mag ik de aandacht van de geachte Minister vestigen
op de erbarmelijke staat van onderhoud van het sta-
tionsgebouw van Tienen ? Zowel buiten- als bin-
nenzijde van gans dit gebouwencomplex laat veel te
wensen over.
Nu het toeristisch seizoen weer in aantocht is, ware
het aangewezen hiertoe zodra mogelijk het nodige te
doen.
Mag ik de geachte Minister vragen hiervoor de nodige
onderrichtingen te willen geven ?

Antwoord

Door de NMBS werd een beperkte aanbesteding uit-
geschreven om binnen- en buitenschilderwerken uit
te voeren aan verscheidene gebouwen te Tienen, on-
der meer aan het stationsgebouw en de schuildaken
op de perrons.

Intussen is de aannemer die de schilderwerken zal
uitvoeren gekend en zal er eerlang met de werken
begonnen worden.

MINISTER VAN NATIONALE OPVOEDING

Vraag nr. 5
van 5 juni 1980
van de heer J. VALKENIERS

Ecole des Hautes Etudes te Gent - Subsidiëring

Het Vlaamse Ministerie van Nationale Opvoeding en
Nederlandse Cultuur betaalt jaarlijks aan de door en
door fi-anskiljonse Ecole des Hautes Etudes te Gent
een huurprijs, praktisch een toelage van 356.211
frank.
Is dit wettelijk ? Hoelang gaat dit nog duren ?

Antwoord

Ik verwijs het geachte lid naar het antwoord gegeven
op de parlementaire vraag nr. 45 dd. 17.1.1980 van de
heer Senator Vandezande dat opgenomen werd
in het Bulletin van Vragen en Antwoorden - Senaat
nr. 24 dd. 18.3.1980, blz. 992.

MINISTER VAN DE VLAAMSE GEMEENSCHAP
(R. De Backer-Van Ocken)

Vraag nr. 129
van 29 mei 1980
van de heer J. CAUDRON

Feuilletons in dag- en weekbladen - Subsidiëring

Ik verneem dat door het departement van Neder-
landse Cultuur toelagen worden verleend voor
feuilletons in dagbladen.
Graag zou ik van de geachte Minister vernemen of
weekbladen die feuilletons opnemen, ook voor sub-
sidiëring in aanmerking komen.

Antwoord

In antwoord op zijn vraag heb ik de eer het geachte lid
mee. te delen dat op advies van de Commissie ter
bevordering van de Nederlandse Letterkunde in Bel-
gië toelagen worden verleend aan auteurs, aan wie
een werk onder de vorm van een feuilleton in een
dagblad is verschenen.
De subsidiëring gebeurt na de publicatie en gelet
wordt op de literaire kwaliteit van het werk. Boven-
dien wordt als voorwaarde gesteld dat het feuilleton
eerder als boek werd gepubliceerd.
De hogervernoemde Commissie was van oordeel dat,
deze subsidiëring een markt kon openbreken die te
lang voor de Vlaamse literatuur gesloten bleef, terwijl
anderzijds de auteurs, die toch al geringe inkomsten
uit hun publicaties genieten, aldus op een meer rede-
lijke wijze konden worden vergoed.
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Ik meen dat er geen enkel principieel bezwaar bestaat
eenzelfde toelage toe te kennen aan auteurs, van wie
een werk als feuilleton wordt gepubliceerd in een
weekblad.
De uitbreiding voor deze wijze van subsidiëring zal ik
evenwel eerst voor advies voorleggen aan de Com-
missie voor Advies ter Bevordering van de Neder-
landse Letterkunde in België. Uiteraard dient hierbij
ook rekening te worden gehouden met de budgettaire
mogelijkheden.

Vraag nr. 130
van 29 mei 1980
van de heer J. CAUDRON

Tijdschrift Open Deur - Publikatie van parlemen-
taire vragen en ministeriële antwoorden.

Het tijdschrift Open Deur publiceert, in de rubriek
«Parlement», geregeld de tekst van schriftelijke vra-
gen en de antwoorden hierop.
De keuze van deze vragen roept echter nogal wat
vragen op. Waarom worden bepaalde vragen wel op-
genomen en andere niet? Welke criteria gelden ter
zake?
Bepaald vreemd lijkt wel het opnemen van vragen
waarbij het antwoord «gelet op de omvangrijkheid»
niet op de reglementaire wijze wordt verstrekt en dus
niet in het Bulletin van Vragen en Antwoorden wordt
opgenomen (Zie b.v. Open Deur 79 9-10 blz. 281).
Welke zin heeft het de in dat geval gebruikelijke
nietzeggende formule af te drukken in een publikatie
die toch bedoeld is als informatie voor een ruim pu-
bliek ?
Even eigenaardig is het opnemen van een vraag die
niet kon worden beantwoord door de Minister van de
Nederlandse Gemeenschap, die in het antwoord dan
ook verwijst naar haar Franstalige collega. Om welke
redenen wordt dit soort vragen in het tijdschrift afge-
drukt ?

Antwoord

In antwoord op zijn vraag kan ik het geachte lid
meedelen dat in de rubriek «Parlement» van het tijd-
schrift «Open Deur» geen selectie wordt gemaakt wat
de publikatie van parlementaire vragen betreft. In-
tegendeel op aandringen van verscheidene leden van
de Cultuurraad worden nu alle vragen en antwoorden
opgenomen, met het risico dat ook deze werkwijze
bepaalde bemerkingen, zoals het geachte lid er in zijn
vraag formuleert oproept.
Wel is het zo dat het tijdschrift «Open Deur» in ver-
band met de publicatie van parlementaire vragen en
antwoorden enige vertraging heeft ten aanzien van de
publicatie ervan door de Cultuurraad voor de Ne-
derlandse Cultuurgemeenschap zelf.
Ik wens hier nochtans nogmaals de aandacht te ves-
tigen op de dubbele functie die naar mijn oordeel de
rubiek «Parlement » in het tijdschrift «Open Deur»
vervult, nl. in de eerste plaats een objectief een vol-

<

ledig beeld geven van een parlementaire activiteit,
waaraan de media in het algemeen weinig aandacht
besteden. Ten tweede wordt met de publikatie van
deze teksten beoogd het verstrekken van informatie
of inlichtingen die verduidelijkend kunnen werken in
verband met het beleid door mijn departement ge-
voerd en dit t.a.v. openbare besturen, verenigingen
en organisaties en andere geïnteresseerden.
Ik verwijs in dit verband graag naar de vragen (vier in
de jaargang 1979) over de bevoegdheidsverdeling on-
der de regeringsleden. Vijf van de 111 antwoorden die
in de jaargang 1979 werden gepubliceerd bevatten de
mededeling dat de meestal omvangrijke gegevens
(die overigens vaak reeds gedeeltelijk in een andere
rubriek van «Open Deur» werden gepubliceerd)
rechtstreeks aan de vraagstellers werden toege-
stuurd.
Het niet publiceren van deze vijf antwoorden ZOU
zeker geen afbreuk doen aan de tweede doelstelling,
die met de rubriek «Parlement» in «Open Deur»
wordt beoogd, maar wellicht wel aan de eerste
doelstelling.

Vraag nr. 131
van 29 mei 1980
van de heer J. CAURDON

Gebouw «Le Petit Casino» te Nieuwpoort - Be-
scherming

Het gebouw «Le Petit Casino» te Nieuwpoort, ont-
worpen door architect A. Lagache en gebouwd in
1924, werd in ruime kringen beschouwd als een
waardevol stuk van ons cultureel erfgoed. Het werd,
na unaniem advies van de Westvlaamse Commissie
voor Monumenten en Landschappen, ter bescher-
ming voorgedragen.
Uit persberichten blijkt dat de Minister nu de be-
schermingsprocedure heeft opgeheven, zodat de slo-
pingsactie kan beginnen. Het heet dat er op de plaats
waar het werk van Lagache stond, een apparte-
mentsgebouw van negen verdiepingen zal komen.
Graag vernam ik welke adviezen de geachte Minister
ertoe gebracht hebben de beschermingsprocedure op
te geven.

Antwoord

In antwoord op zijn parlementaire vraag heb ik de eer
het geachte lid mee te delen dat het door hem voorge-
stelde probleem tot de bevoegdheid behoort van mijn
Collega, de heer  Kempinaire, Minister van‘ de
Vlaamse Gemeenschap, aan wie een afschrift van de
gestelde vraag wordt doorgezonden.

II. VRAGEN WAAROP EEN VOORLOPIG ANT-
WOORD WERD GEGEVEN.

Nihil
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III. VRAGEN WAAROP NIET WERD
GEANTWOORD BINNEN DE REGLEMEN-
TAIRE TERMIJN (R.v.O. art. 51, nr. 4)

MINISTER VAN OPENBARE WERKEN

Vraag nr. 4
van 5 juni 1980
van de heer J. VALKENIERS

Beschermd kasteel Pelgrims de Bigard te Groot-Bij-
gaarden - Verwerving

Het prachtig en beschermd kasteel van Pelgrims de
Bigard te Groot-Bijgaarden staat te koop ingevolge
een faillissement van de eigenaars.
De Minister van de Vlaamse Gemeenschap, bevoegd
voor Nederlandse Cultuur, ziet geen kans om dit
goed te verwerven ingevolge onvoldoende financiële
middelen.
Ziet de geachte Minister geen kans om dit goed te
verwerven binnen het kader van zijn begroting?

N.B.: Deze vraag werd eveneens gesteld aan de Mi-
nister van Landbouw en de Staatssecretaris
voor de Vlaamse Gemeenschap.

MINISTER VAN DE VLAAMSE GEMEENSCHAP
(R. De Backer-Van Ocken)

Vraag nr. 134
van 4 juni 1980
van de heer C. VAN ELSEN

Cultuurhuizen in het buitenland - Benaming

Wij stelden tijdens een bezoek aan Amsterdam vast
dat het cultuurhuis in oprichting de naam draagt
«Huis voor Nederlandse Cultuur».
Wij vernamen dat ook dezelfde benaming zou aange-
bracht zijn in Oostenrijk.
Meent de geachte Minister niet dat het gewenst ware
het woord «Nederlands» te vervangen door het
woord «Vlaams » ?

Vraag nr. 135
van 4 juni 1980
van de heer C. VAN ELSEN

BLOSO-zeilboten - Vermelding van de benaming
van de Vlaamse Watersportvereniging

Wij hebben vastgesteld dat op de zeilboten van
BLOSO te Nieuwpoort ook de benaming van de
Vlaamse WSV werd aangebracht.
Zou de geachte Minister ons willen mededelen of dit
gebeurde krachtens een overeenkomst met deze ver-
eniging en welke in voorkomend geval de inhoud is
van deze overeenkomst ?

Vraag nr. 136
van 5 juni 1980
van de heer J. VALKENIERS

Koninklijke Opera te Gent - Taalgebruik en per-
soneelsformatie

Wist de geachte Minister dat in de Gentse opera, met
een Italiaanse artistieke directeur, die nog niet be-
hoorlijk Nederlands kent, er bij het artistiek per-
soneel niet minder dan 6 Franstalige Belgen en 20
buitenlanders zijn ?
Zijn hiervoor geen Vlamingen voorhanden ?

Vraag nr. 137
van 9 juni 1980
van de heer J. VERGEYLEN

Commissariaat-generaal
ruik inzake publikaties

voor Toerisme - Taalgeb-

De jongste tijd komt ongenoegen tot uiting over pu-
blikaties door het Commissariaat-generaal voor Toe-
risme van België uitgegeven.
Het betreft hier:

1. de publikatie «‘80, Jaar van de Ambachten». Op
blz: 5 komt een kaart voor van België, waarop de
namen van de provinciën Oost- en West-Vlaande-
ren verwisseld zijn ! Deze folder is gedrukt te Ju-
met ;

2 de folder .«Toeristische  evenementenkalender
1980».
Deze folder «Printed in Belgium for the Belgian
National Tourist Office (Brussels) bij Massoz-
Liège», lijkt ons op taalkundig gebied zeer slordig
opgesteld. Bovendien wemelt het van drukfouten :
onbetwistbaar een zestigtal.

Mag ik aan de geachte Minister vragen mij via het
Bulletin van Vragen en Antwoorden antwoord te ver-
strekken op de volgende vragen:

1.

2.

3.

wie draagt de verantwoordelijkheid voor de uit-
gave van deze publikaties ;
zijn de drukfouten voor verbetering aan de be-
voegde dienst overgemaakt ;
op welke begrotingspost werd de kostprijs voor
het drukken van de bewuste folders ingeschre-
ven ?

MINISTER VAN DE VLAAMSE GEMEENSCHAP
(A. Kempinaire)

Vraag nr. 3
van 9 juni 1980
van de heer J. SOMERS

Mechelse  cultuurgoederen - Restauratie en subsi-
diëring

Op 4 maart jongstleden mocht ik mevrouw de Minis-
ter van de Nederlandse Gemeenschap in de Cultuur-
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raad voor de Nederlandse Cultuurgemeenschap een
vraag stellen betreffende de verwaarlozing van
eeuwenoude Mechelse cultuurgoederen. In het ant-
woord verklaarde de Minister zich bereid de subsi-
diëring van de restauratiewerken van de «Mechelse
Ommeganck» in overweging te zullen nemen.
Dienaangaande had ik van de geachte Minister graag
vernomen :

1.

2.

3.

4.

of er i.v.m. deze subsidiëring reeds een beslissing
genomen werd ;
welk bedrag ter subsidiëring van de restaura-
tiewerken zal ter beschikking worden gesteld ;
welke maatregelen dienaangaande reeds genomen
werden ;
welke voorwerpen uit de
ganck» zullen kunnen gered
diëring van hun restauratie.

« Mechelse Omme-
worden door subsi-

bleem van de aanpassing van straatnamen en huis-
nummers.
Enerzijds wordt aan gelijknamige straten in de ver-
schillende deelgemeenten een nieuwe naam gegeven,
anderzijds worden verbeteringen en aanpassingen
aangebracht aan de schrijfwijze van straatnamen.
De procedure bij deze naamveranderingen is zeer
onduidelijk vastgesteld in het decreet van 28 januari

van de van de1977 tot bescherming
wegen en pleinen.

namen openbare

Daarom zou ik de volgende vragen willen stellen en
bij de geachte Minister aandringen op een spoedig
antwoord, aangezien het probleem zeer actueel is bij
onze gemeenten.

1. Volgens artikel 4,1, moeten de personen die langs
bedoelde wegen wonen en kiesgerechtigd zijn, een
schriftelijke mededeling ontvangen.

Vraag nr. 4
van 10 juni 1980
van de heer G. TEMMERMAN

Koninklijke Commissie voor Monumenten en
schapszorg - Leeftijdsgrens

a.

b.

C.
Land-

Als mijn informatie juist is, wordt voor de benoeming
van leden van Provinciale Commissies voor Monu-
menten en Landschappen een leeftijdsgrens van 65
jaar toegepast.
Mag ik de geachte Minister vragen mij te willen me-
dedelen waarom bedoelde regel niet van toepassing is
op de leden van de zopas aangestelde Koninklijke
Commissie voor Monumenten en Landschapszorg
(zie «Open Deur 80/2»).

MINISTER VAN DE VLAAMSE GEMEENSCHAP
(M. Galle)

Vraag nr. 6
van 13 juni 1980
van mevrouw M.L. MAES-VANROBAEYS

rl.

Moeten alle bewoners individueel op naam een
bericht krijgen ?
Moeten alle eigenaars een bericht krijgen of
alleen de eigenaars van onbewoonde erven?
Is het niet discriminerend dat de eigenaars die
veraf wonen niet kiesgerechtigd hoeven te zijn
(vreemdelingen, geschorsten enz.) terwijl de
bewoners, die bij de naamwijziging zelf be-
trokken zijn - ook financieel wegens druk-
werkvernieuwing - wel kiesgerechtigd
moeten zijn ?
Wat bedoelt het artikel met «kiesgrechtigd» ?
Betekent zulks dat deze personen moeten
voorkomen in het bestendig kiezersregister ?
Alleen Belgen met 6 maand verblijf en 21 jaar
oud of gewoon alle niet geschorste inwoners
vanaf 18 jaar? En dan nog: op welke datum
moet men aan deze voorwaarden voldoen?

Openbare wegen en pleinen - Naamwijzigingen

Ter gelegenheid van de aanstaande volkstelling wor-
den veel gemeenten geconfronteerd met het pro-


